

REFERAT AFD. 09, Grøfthøjparken.

Dato: 30.09.2024

DELTAGERE

Elisabeth

Trine

Lilly

Kristian

Kasper

Jeanette

Karina

Michael



REFERENT

Karina

ORDSTYRE

Kasper

	Referat	Ansvar
1. Godkendelse af referat fra møde den 30.09.2024	Dette er det første referat for den nye bestyrelse.	
2. Orientering til / fra inspektør/varmemester	Intet at berette.	
3. Krav/ønsker til drifts- og vedligeholdelsesplanen	Har vi ikke overblik endnu.	
4. Orientering fra formanden a. Nyt fra hovedbestyrelsen/administrationen b. Nyt fra grundejerforening c. Nyt fra fællesråd d. Diverse	a) Kasser er valgt Elisabeth. ----- a)Der skal udarbejdes en folder omhandlende klubberne og info. Den skal ud til både nye og kommende beboere. Vi drøfter med sekretariatet, hvordan den sendes ud når den er færdig. ----- a)Vaskeplads forenden af blokkene – de er lås og kan ikke bruges. Vi kontakter driften for at finde ud af om de kan åbnes igen.	a)Elisabeth a)Karina a)Karina

	Hvis vaskeplads åbnes skal den også skrives ind i folder. ----- Repræsentantskabet, vil Karina, Kristian og Elisabeth gerne deltage i. b) Grunderejerforeningen Intet at berette, da vi ikke har en som er kontakt til dem eller er med på deres møder. Karina vil gerne være bindeled og gå med på deres møder.	
5. Nyt fra udvalg/klubber/foreninger og det boligsociale arbejde	Der udarbejdes info om klubberne, kontakt oplysninger og åbningstider, priser o.l. info til en kommende folder.	
6. Igangværende/kommende projekter og arrangementer	Kommer snart. Vi laver en idékasse til events/arrangementer. Det følges der op på næste gang.	
7. Indkomne breve og ansøgninger	Intet at berette	
8. Bevillinger	Ingen	
9. Eventuelt	Beboerne i de forskellige blokke, oplever at deres kælderrum bliver aflåst med hængelåse med initialerne VM, så de ikke kan komme ind i deres kælderrum uden at informere de pågældende beboere. Hvad er årsagen til dette??? En beboer i 149 kommer for at påtale, at der mangler stikkontakter i Barnevognsrum. Påtaler da denne synes det skal være lige for alle, der er nemlig stikkontakter i andre barnevognsrum. SKAL ALLE FJERNES eller SKAL ALLE HAVE	Karina kontakter servicecentret Karina kontakter drift

	STIKKONTAKTER I barnevognsrum?? ----- Forslag fra bestyrelsen. Kan genbrugspladsen også blive til et reuse område, hvor ting som dur og er fine kan få en plads under halvtaget, så andre kan tage de ting. ----- Mika, nævnte at på mødet d. 18 sept. At der vil blive fundet en løsning på de løse skraldespande, som står på den nederste p-plads, så de ikke ruller rundt når det blæser. Der blev ligeledes på mødet gjort opmærksom på at lys stå tændt i kældre. Fx i 157 g, h og k er der en kontakt ved gitter rum, som sætter sig fast, så den ikke kan automatisk slukke. ----- Er der en årsag til at dart/billard klubben ikke må holde åben dagligt eller længe?? ----- Selskabslokalet: Hvis bestyrelsen overtager ansvaret skal det styres og tjekkes af Kristian og Elisabeth. Så skal der udarbejdes et overblik af bestyrelsen over, hvordan og hvad der er i lokalet. Bestyrelsen skal også se på depositum, leje, og andre regler for leje. Afleveres til BF, som også skal i folderen.	Karina kontakter drift Karina kontakter Mika Karina kontakter sekretariat Karina kontakter servicecenter
--	--	--

	Nat kassen kan bestyrelsen også tage, men vil gerne vide lidt mere om det. Vi fik ikke sat navne på endnu, det får vi gjort næste gang, hvis vi overtager, Hvad med det økonomiske når selskabslokalet og natkassen lejes ud. Hvad går de penge til? Hvem skal stå for div. indkøb, mangler og o.l.? Vi vil gerne vide lidt om det inden vi endelig overtager. ----- Ps: vi behøver ikke nogen PC, da vi bruger vores egen. Da vi ser vi selv skal betale for en ny Pc.	
10. Næste møde Afbud meddeles til formanden	28. oktober kl.18 Vi følger op næste gang på det vi ikke nåede.	